
Zápis ze zasedání 
Studentské rady Univerzity Pardubice 

ze dne 15.1. 2008 
 

 
Přítomni: Jiří Michalica, Ondřej Klemš, Michal Říha, Veronika Jandorová, Jiří Váňa, David 
Bříza, Dana Krejzová, Martin Nikodým 
 
Omluveni: Blanka Chaloupská, Martin Elstner, Tomáš Kroupa, Vojtěch Načeradský, Tomáš 
Bouček, Jana Martincová  
 
Neomluveni: Eva Cempírková, Tomáš Kubín, Jana Baťková, Pavel  Berka, Filip  Hrbáč, 
Marcela Rybyšarová, Rudolf Vohnout, Lucie  Hájková, Martina Halířová, Miloš Kačer, Adéla  
Myšková, Jan Ulbrych, Marek Vala, Jiří Adam, Miroslav Pipek, Jan Turek, Hana Velínská, 
Ondřej Bouček, Eliška Hrubcová,Jan Šíblo, Veronika  Lišková 

 
Na začátku zasedání přivítal předseda SRUPa, Jiří Michalica, přítomné členy SRUPa a 
požádal nové členy o představení.  
 
David Bříza zároveň oznámil své odstoupení z AS FChT a SRUPa, a to ke dni 1.2.2008. 
 
Dana Krejzová požádala předsedu SRUPa, Jiřího Michalicu, aby poslal všem členům SRUPa 
Jednací řád SRUPa. 
 
 
Program: 
 
 

1. Volba předsednictva a předsedy SRUPa 

Skrutárory voleb byli zvoleni David Bříza a Dana Krejzová. 

Hlasování: 6-0-2 

Volby probíhaly dle Jednacího řádu SRUPa. Volby probíhaly tajným hlasováním. 

Volba předsednictva SRUPa: 

Navrženi byli: Jiří Michalica, Ondřej Klemš, Michal Říha, Veronika Janderová, Jiří Váňa, 
Dana Krejzová, Martin Nikodým 

Do předsednictva SRUPa byli zvoleni:  Ondřej Klemš – 6 hlasů 

      Veronika Jandorová – 6 hlasů 

      Dana Krejzová – 5 hlasů 

      Michal Říha – 4 hlasy 

      Martin Nikodým – 4 hlasy 



Volba předsedy SRUPa: 

Proběhla dvě kola tajného hlasování.  

Předsedou SRUPa byl, 5 hlasy, zvolen Michal Říha. 

 

2. Návrh na náhradníka delegáta UPa v SK RVŠ 

Dana Krejzová, delegátka SK RVŠ za UPa, seznámila přítomné s náplní SK RVŠ. 

Člen SRUPa, Martin Nikodým – student 1. ročníku DFJP, vyjádřil zájem o funkci náhradníka 
v SKRVŠ. 

Usnesení: SRUPa navrhuje Akademickému senátu Univerzity Pardubice Martina 
Nikodýma na funkci náhradníka delegáta UPa v SK RVŠ. 

Hlasování: 8-0-0 

 

3. Univerzitní karti čky (studentské průkazy) 

David Bříza uvedl svůj příspěvek týkající se problému vyvstávajícího z barevně nerozlišených 
univerzitních kartiček. Na Studijním oddělení FF se stávalo, že potvrzení o studiu žádali studenti 
z jiných fakult než FF. Aby se tomuto zabránilo, studenti FF (a FES) si nyní pro potvrzení o studiu 
musí nosit svůj index o studiu. SRUPa se ptá, proč byl zrušen tisk barevně rozlišených studentských 
průkazů.  

Usnesení: SRUPa navrhuje, aby byly studentské průkazy opět barevně rozlišovány dle fakult. 

Hlasování: 8-0-0 

 

4. Informace z kolegií, senátů, Rady vysokých škol a jednotlivých komisí 

Členové SRUPa vyslechli informace z akademických senátů a SK RVŠ.  

Na prvním zasedání AS UPa bylo zvoleno nové předsednictvo a předseda. Dále proběhla 
volba členů jednotlivých komisí.  

Členy Legislativní komise AS UPa, byli zvoleni Michal Říha a Veronika Jandorová. Adéla 
Mišková byla zvolena členkou Ekonomické komise a zároveň členkou předsednictva AS UPa. 

Informace o dění v Radě vysokých škol jsou k dispozici na stránkách www.radavs.cz, 
informace ze Studentské komory RVŠ na www.skrvs.cz. 

 
 

 



5. Různé 

▪ David Bříza informoval přítomné o možnosti účastnit se seminářů pořádaných 
Akademickým centrem studentských aktivit (ASCA).  

Bližší informace na http://www.acsa.vutbr.cz/main/index.php. 

▪ Byla projednávána nedostatečná dopravní obslužnost FZS a dále přetrvávající problémy se 
stravováním taktéž na FZS. Touto otázkou se podrobněji bude SRUPa zabývat na příštím 
zasedání. 

▪ Jiří Michalica informoval velice stručně členy SRUPa o akci Miss Univerzity Pardubice, 
pořádanou bývalým studentem Upa, Jakubem Hřibem, a žádal členy SRUPa o podporu a 
záštitu této akce.  

Usnesení: SRUPa požaduje od pořadatelů bližší informace o této akci. 

Hlasování: 8-0-0  

▪ David Bříza dále informoval o, již na minulém zasedání SRUPa projednávaném, návrhu 
rozpočtu SRUPa na akademický rok 2007-2008. David Bříza rozešle návrh rozpočtu všem 
členům SRUPa. Ti budou mít možnost tento návrh připomínkovat. Tento rozpočet by měl být 
projednán na příštím zasedání SRUPa. 

Usnesení: SRUPa pověřuje Davida Břízu rozesláním návrhu rozpočtu SRUPa všem členům 
SRUPa. 

Hlasování: 8-0-0 

 

 

 

Zapsala: Dana Krejzová 
 

 
 

Michal Říha  v.r. 
předseda SRUPa 

 


